
Z izobraževanjem nismo
zadovoljni
Ppročllo o usmerjenem Izobraževanju v LJublJanl Je
tako Izčrpno, da Je v njem kar nekako zbledel glavni
problem: kvallteta. Tako šo menlll delegatl zbora kra-
Jevnlh akupnoatl občlnske skupščlne, ko so na sejl 2.
oktobra obravnavall omenjeno poročllo. Gradlvo Je
alcer namenjeno obravnavl na zboru občln skupščlne
meata Lfubljane, vendar ga Je predsedstvo centerake
občlne uvrstllo zaradl pomembnoatl na dnevnl red kot
poaebno točko vaeh zborov naše akupščlna.

Kvaliteta izobraževarga je
močno upadla, so menili dele-
gati. Iz šol pridejo delavci, ki
jih je potrebno šele učiti, da
jih lahko vključimo v proiz-

vodni proces. Praktičnega po-
uka je odločno premalo. Sliša-
ti je bilo mneiya, da so nekda-
iyi vajenci znaH znatno več
kot znajo danes šolaiji usmer-
jenega izobraževanja, saj so
imeli tudi znatno več praktič-
nega pouka.

V razpravi je bilo slišati tudi
druga opozorila, zlasti kar za-
deva prehrano srednješolcev;
to pa je že star, a -še vedno
nerešen problem. Zapleta se
že pri materialnih pogojih,
kot je pomanjkanje ustreznih
prostorov pa tudi pri prema-
govanju navad slehernega po-
sameznika od katerih marsik-
do raje seže po hladnem oblo-
ženem kruhu, kot da bi spre-
jel topli obrok. Prav zaradi te-
ga še ni dalo ustreznega rezul-
tata sicer kar dobro sodelova-
nje s Centralnim zavodom za
napredek gospctdinjstva.

Pripombe imamo že pet let,
so dejali delegati, vendar se
Čudimo, da zavod za šolstvo
ne ukrene ničesar. Delegati
naše občine bodo pripombe
posredovali na zboru občin
skupščine mesta Ljubljane.

Zbor združenega dela je
med drugim obravnaval poro-
čilo o poslovnih rezultatih or-
ganizacij združenega dela v
prvem polletju. Delegati so se
že navadili, da dobijo taka po-
ročila v obravnavo razmero-
ma pozno. Ne gre le za po-
manjkljivo tehniko zbiranja
podatkov preko ustreznih
služb ampak tudi za razmero-
ma dolgo obdobje poletnih
dopustov. Polletni rezultati so
lahko v najboljšem primeru
zbrani in urejeni šele v drugi
polovici julija, ko se zbori ob-
činske skupščine ne sestajajo
več. Gradivo za jesensko zase-
darye zborov, ki se sestanejo
konec septembra ali v začet-
ku oktobra pa razpošljejo de-
legatom v začetku septembra.
Pač pa so delegati menili, da
mora imeti izvršni svet vedno
pri roki tekoče podatke in s
tem tudi možnost, da hitro in
učinkovito ukrepa.

Vsi zbori so sprejeli predlog
družbenega dogovora o priz-
navalninah udeležencem
NOB. Zbor združenega dela
in zbor krajevnih skupnosti
sta imela na dnevnem redu in
tudi sprejela rebalans občin-
skega priračuna in periodični
delovni program skupščine za
zadnje trimesečje letošnjega
leta.

Za sekretarja zbora krajev-
nih skupnosti so delegati iz-
volili Alešo Meško, za sekre-
tarja zbora združenega dela
pa Barbaro Špendal.
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